
 

Dagsorden for 
skolebestyrelsesmøde 
på Skjoldhøjskolen 
 
Dato: 10. maj kl. 18.30 
– 20.30 
 
Der vil være en 
sandwich til mødet 
 
Særligt indbudte 
deltagere: 
Afbud:  
Fraværende:  
Karen 
 
Mødeleder: Trine 
Sekretær: Henrik 

    

Punkter Indhold Ansvarlig Status 
for 
punkt 

Referat 

1.   
Godkendelse af referat 

 Trine B  

2.  
Godkendelse af 
dagsorden 

 Trine B  

3. Nyt fra elevrådet  Elevrådet  Alham fortæller om elevrådsmødet i går.  
Her har de forskellige repræsentanter fortalt om 



 

hvad der sker i klasserne.  
 
Ideer til næste skoleår: 
Fælles tur til mindeparken – 6-9 årgang 
Skolefest  
Kulturdag – fokus på forskellige kultur. Mad og 
klæder mm.  
 
Skolebestyrelsen synes det er nogle gode tiltag og 
vil gerne høre hvad der arbejdes med ift kultur.  
Hvad er Skjoldhøjskolens kultur? Hvordan kan 
elevrådet være med til at løfte Skjoldhøjskolen? 
Alham vil tage det med tilbage til elevrådet 
 

4. Valg til 
skolebestyrelsen 

Status på tidsplanen (vedlagt) og drøftelse af 
skolebestyrelsens stand på elev lørdag d. 21.5 

Henrik O Henrik orienterer om procedure for 
skolebestyrelsesvalget.  
Skolebestyrelsen vil være til stede til elevlørdag. 
Der er bestilt flyer med information om 
skolebestyrelsesarbejdet.  
 

5. Godkendelse af 
principper 

- Principper for arbejdsfordelingen 
- Principper for skemalægning 

Henrik B Henrik orienterer om principper – og de 
godkendes af skolebestyrelsen  

6. Etablering af 
legeplads 

I forbindelse med budget 2022, har Skolebestyrelsen 
afsat 500.000 kr til ny legeplads. Aarhus kommune har 
åbnet op for at give yderligere tilskud såfremt 
legepladsen etableres i samarbejde med andre 
aktører. 
Åbner det for en mulighed vi gerne vil afsøge? 

Henrik O Vi har afsat penge til ny legeplads og vil gerne se 
på muligheder for at søge flere midler. 
Vi vil gerne samle bestyrelsen fra dagtilbud, klub, 
forældrerådet fra SFO, samt grundejerforeningen 
og TST i det nye skoleår for at snakke om 
muligheder.  
Jane og Tina vil gerne være med i 



 

arbejdsgruppen.  
Ronny er ny formand for bestyrelsen  
Sureyya har erfaring med fond ansøgning. 
 

7. Status på Ukraine 
klasser 

Der er d.d. starter 14 elever vores nye Ukraine klasser 
– eller Velkomstklasser. På mødet vil I få en status for 
arbejdet i klasserne. 

Henrik B Henrik fortæller om starten – der er nu 6 elever i 
hver klasse. Det er spændende og vi oplever at de 
falder stille og roligt til. Målet er at de deltager i 
de almene klasser, så vidt det er muligt.  

8. Status på byggeri - Facadeudskiftning 
- Nye lofter. Gennemgang af tidsplan og 
områdeinddeling. 

Henrik  Loft-udskiftningen betyder at der for perioder af 
4 uger skal lukkes af for større område. Henrik 
orienterer om tidsplan og områdeinddelingen. 
Det kommer til at betyde at der vil være lukket til 
nogle områder, hvor det kan give udfordringer 
med ind- og ud-gang af skolen. Vi vil orientere 
undervejs.  
Pt er vi i gang med facadeudskiftningen og det 
fungerer ok indtil videre.  
 

     

9.      

10. 
Kort nyt, siden sidst 
SFO 
Undervisning 
Forældre 
Elever 
Andre/andet 

-    Skolebestyrelsen ønsker at få en status på 
skoledistrikts-udvidelsen. Vi kan se at der 
kommer flere elever til kommende skoleår end vi 
har oplevet i lang tid og det kan skyldes mange 
ting, men muligvis også distriktsudvidelsen.  
 
Der er et ønske om at vi får lavet en 
folder/drejebog til bestyrelsesarbejdet med gode 



 

råd til forældrerådsarbejdet. Her med en særlig 
opmærksomhed på at tage imod nye familier. 
Der skal nedsættes udvalg, der kan arbejde 
videre med dette.   

11. Eventuelt     
Status for punkt: O for orientering, L for læring og ny viden, D for drøftelse, B for beslutning. 


